
З А П И С Н И К
са  ЧЕТРНАЕСТЕ седнице Скупштине града
Чачка, одржане 4, 5. и 6. јула  2017. године,

  у великој сали Скупштине града
Чачка  у Чачку

Седница је почела рад у 10 сати и 10 минута.

Седницу  је,  у  складу  са  чланом  123.  Пословника  Скупштине  отворио  и
председавао јој  Игор Трифуновић, председник Скупштине града Чачка.

Председник  Скупштине  је  обавестио  одборнике  да  седници,  на  почетку
према  обавештењу  које  је  добио  од  секретара  Скупштине,  присуствује  44
одборника и да постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.

Поред  одборника,  седници  Скупштине  су  присуствовали  градоначелник
града  Чачка,  заменик  градоначелника,  чланови  Градског  већа,  представници
градских управа и представници средстава јавног информисања. 

Седници  од  почетка  до  краја  првог  дана  заседања  нису  присуствовали
одборници  Звонко  Митровић,  Радојле  Чоловић,  Сузана  Вукић,  Биљана
Радивојевић, Милан Рогановић и Братислав Танасковић.

Председник Скупштине је  обавестио одборнике да им је записник са 13
седнице достављен непосредно пред почетак седнице и да ће усвајање записника
бити на крају пре одборничких питања. 

За реч се јавио Александар Сретеновић, који је рекламирао повреду члана
228.  Пословника,  којим  је  прописано  да  Скупштина  Закључком  о  приступању
промени  Пословника  задужује  Стручну  службу  Скупштине  да  изради  нацрт
одлуке, одређује смернице за израду и рок за израду одлуке о промени Пословника.
Скупштина је у октобру прошле године донела Закључак којим је одређен рок од
месеца  дана  да  се  припреми нацрт  одлуке  о  промени Пословника,  а  од  тада  је
прошло више од пола године и Предлог подловника се тек сада нашао на дневном
реду. Сматра да је грубо прекршен Закључак Скупштине и да на данашњој седници
не  треба  да  се  нађе  Предлог  пословника,  већ  да  се  поступак  крене  из  почетка.
Недопустиво је да Скупштина не поштује прописе и одлуке које је сама донела, јер
се тиме доводи у питање и смисао и оправданост уопште доношења одлука које се
не примењују. 

Председник Скупштине је објаснио из којих разлога је Пословник  тек сада
на дневном реду, али је на тражење одборника позвао Скупштину да се изјасни о
повреди члана 228. 



Приликом  изјашњавања  за  је  било  7  гласова,  35  гласова  против,  уз  1
уздржани глас,  па је председник констатовао да је Скупштина одлучила да члан
228. Пословника није повређен. 

За реч се јавио Бошко Обрадовић,  због повреде члана 232. Пословника,  и
тражио да секретар Скупштине  да тумачење. Немогуће је на данашњој седници
разматрати Предлог пословника, неопходно је да се скине  са дневног реда, јер је
скупштинским закључком који је донет још прошле године одређен рок од 30 дана
у коме је Нацрт пословника требало да буде урађен и достављен Скупштини. С
обзиром  да  је  рок  одавно  истекао,  а  председник  Скупштине  такође  није
испоштовао обећање да ће пре доношења Пословника бити организован састанак са
представницима  свих  одборничких  група  ради  консултације  и  усаглашавања
ставова,  па су све то разлози да се донесе нови закључак и одреди нови рок за
прављење Пословника. 

Секретар Скупштине, Мирослав Петковић, је објаснио да је Савет за статут,
друге  прописе  и  организацију  утврдио  Предлог  пословника  и  доставио  га
Скупштини на разматрање.  

С  обзиром  да  је  одборник  тражио  да  се  Скупштина  изјасни  о  повреди
Пословника, председник Скупштине је питао одборнике ко сматра да је прекршен
члан 232.

Приликом  изјашњавања  за  је  било  22  гласа,  36  гласова  против,  уз  8
уздржаних гласова,  па  је  председник констатовао да је  Скупштина  одлучила да
члан 232. Пословника није повређен. 

На  основу  члана  149.  Пословника,  председник  Скупштине  је  одборнику
Предрагу Јевтићу изрекао меру опомене, јер је добацивао са места, а потом пошто
је одборник Предраг  Јевтић реаговао и  тврдио да  није  добацивао  изрекао  му и
другу меру опомене, јер је говорио пре него што је добио реч. 

Председник Скупштине је затим тражио да се утврди кворум за рад.

Пребројавањем  је  утврђено  да  седници  присуствује  65  одборника,  па  је
председник Скупштине позвао одборнике да се поново изјасне о повреди члана
232. Пословника. 

Приликом  изјашњавања  за  је  било  16  гласова,  37  гласова  против,  уз  10
уздржаних гласова,  па  је  председник констатовао да је  Скупштина  одлучила да
члан 232. Пословника није повређен.

За реч се потом по члану 168. Пословника, јавио Бошко Обрадовић, који је
тражио да образложи зашто је био уздржан приликом гласања.



Председник Скупштине му није дао реч, јер се образложење о уздржавању
приликом гласања односи само на гласање о тачкама дневног реда. 

Бошко  Обрадовић  се  јавио  због повреде члана  168.  Пословника,  јер
председавајући  не  дозвољава  да  се  образложи  разлог  уздржаности  приликом
гласања и прочитао члан који даје  ово право и истакао да се нигде посебно не
наводи која је врста гласања у питању. 

На  основу  члана  149.  Пословника,  председник  Скупштине  је  Бошку
Обрадовићу изрекао меру опомене, јер је причао о теми која није на дневном реду
и затим објаснио због чега није повређен члан 168. Пословника. 

На захтев одборника позвао је Скупштину да се изјасни о овој повреди.

Приликом  изјашњавања  за  је  било  22  гласа,  36  гласова  против,  уз  5
уздржаних гласова,  па  је  председник констатовао да је  Скупштина  одлучила да
члан 168. Пословника није повређен.

За реч се затим јавио Александар Танасковић, такође  због повреде члана
168.  Пословника,  и  сматра  да  нема  основа  да  се  ускрати  право  одборнику  да
образложи код сваког гласања због чега је био уздржан и тражио да тумачење ове
одредбе да секретар Скупштине.

Председник  Скупштине  је  објаснио  да  овај  члан  није  повређен,  а  да
одборници  злоупотребљавају  члан  168.  Пословника  како  би  се  рад  Скупштине
продужио.

На захтев одборника позвао је Скупштину да се изјасни о повреди члана
168. Пословника.

Приликом  изјашњавања  за  је  било  24  гласа,  36  гласова  против,  уз  2
уздржана гласа, па је председник констатовао да је Скупштина одлучила да члан
168. Пословника није повређен.

За реч се затим јавио Предраг Јевтић који је поводом опомена које је добио
од председавајућег  рекао да није ни реч изговорио,  а  да  је  добио две опомене,
притом се заклео децом и тражио да му се председник извини и поништи одлуку о
опоменема или се и сам закуне да је видео и чуо да прича.

Председник Скупштине је рекао да га је чуо да добације са места, а другу
опомену је добио, јер је говорио пре него што је добио реч.

За реч се затим јавио Ацо Ђенадић који је тражио да секретар да тумачење
члана 232. Пословника, да је то тражио и одборник Александар Танасковић, а да је
појашњење дао председник а не секретар. 



На основу члана  149.  Пословника,  председник  Скупштине  му је  изрекао
меру опомене, јер је говорио ван дневног реда, а потом и другу меру опомене, јер је
наставио да говори како председавајући плански крши Пословник и уводи анархију
у ову Скупштину. 

Председник  Скупштине  му  је  затим  на  основу  члана  149.  Пословника,
изрекао и трећу меру којом му је одузео реч, а пошто одборник Ацо Ђенадић није
престао  да  говори  већ  је  инсистирао  да  му  председник  Скупштине  образложи
зашто је добио мере и није хтео да напусти говорницу,  председник у складу са
чланом  151.  Пословника,  изрекао  меру  удаљења  са  седнице  и  замолио  га  да
напусти салу. 

Одборник  Ацо  Ђенадић  је  наставио  да  инсистира  са  говорнице  да  му
председник  објасни  због  чега  је  добио ове  мере истичући  да  председник  уводи
самовољу, плаши се истине и питао га да ли сме он да се закуне у оно што ради. 

Председник Скупштине је с обзиром да одборник није напустио говорницу,
у складу са чланом 160. Пословника, у 10 сати и 55 минута одредио паузу у трајању
од 10 минута док обезбеђење не удаљи одборника из сале. 

Скупштина је наставила рад у 11 сати и 20 минута.

Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 58 одборника. 

Председник Скупштине је затим позвао одборнике да се изјасне о повреди
члана 232. Пословника, који је рекламирао Ацо Ђенадић.

Приликом  изјашњавања  за  је  било  7  гласова,  37  гласова  против,  уз  1
уздржани глас,  па је председник констатовао да је Скупштина одлучила да члан
232. Пословника није повређен. Ацо Ђенадић је и даље стајао за скупштинском
говорницом и наставио да говори упоредо са председавајућим. 

Председник Скупштине је затим тражио да се позове обезбеђење како би
удаљило одборника Аца Ђенадића који је добио ову меру. 

Скупштинско  обезбеђење  је  покушало  да  одборника  Аца  Ђенадића
убеђивањем удаљи са скупштинске говорнице из сале, али је он и даље остао да
стоји за скупштинском говорницом. 

Председник Скупштине је у вези са овим рекао да је један од одборника дао
себи за право да се стави изван свих, блокирао рад Скупштине, и још једном га
замолио да напусти салу, а потом на основу члана 160. Пословника, у 11 сати и 30
минута одредио паузу од сат времена. 

Скупштина је наставила рад у 12 сати и 30 минута.



Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 59 одборника. 

За реч се јавио Владица Гавриловић, по повреди члана 149.  Пословника, с
обзиром да Ацо Ђенадић није напустио скупштинску говорницу за време паузе у
скупштинску  салу  је  донета  још  једна  говорница,  па  је  председавајући  упутио
одборника да се Скупштини обрати са те нове говорнице.

Владица  Гавриловић  је  покушао  да  образложи  разлоге  свог  јављања,  а
истовремено је са скупштинске говорнице Ацо Ђенадић наставио да говори, па је
Владица  Гавриловић  тражио од  председавајућег  да  му омогући  да  каже  шта  је
желео јер га одборник који истовремено са њим говори омета и деконцентрише.
Истовремено је истакао да је бесмислена расправа о Пословнику када се зна да је
поднето много амандмана, а да одборници нису добили ни амандмане ни мишљење
оних који су их разматрали. 

Игор Трифуновић, председник Скупштине, је истакао да је срамно то што се
дешава, јер је поступао по Пословнику, изрекао одборнику Ацу Ђенадићу мере које
су Пословником прописане, и требало би да изађе из сале, а с обзиром да он то
одбија одборници, а и сви грађани, су таоци његове одлуке због које би требало да
га је срамота. 

У  вези  са  овим  Ацо  Ђенадић  је  са  говорнице  тврдио  да  би  требало
председника да буде срамота, јер својим поступцима спречава одборнике да кажу
своје мишљење и неслагање са оним што чини председавајући.

Председник Скупштине је још једном позвао скупштинско обезбеђење да
удаљи Аца Ђенадића из сале, али безуспешно. 

Председник Скупштине је поновио да очекује да одборник који је удаљен из
сале  буде  коректан  и  омогући  даљи  рад  Скупштине,  јер  својим  понашањем
онемогућује  остале  одборнике  да  говоре, на  шта  је  Ацо  Ђенадић  наставио  да
говори да је његов одговор понашање које је изазвано понашањем председавајућег.

Председник Скупштине је затим на основу члана 149. Пословника, изрекао
меру опомене Горану Видојевићу и Весни Новаковић, јер су добацивали са места. 

Владица Гавриловић је указао да му и даље није омогућено да говори, иако
му је већ два пута истекло време за јављање због повреде Пословника и да није у
могућности да прича док му иза леђа говори други одборник. 

Председник  Скупштине  је  поновио  да  су  сви  одборници  таоци  Аца
Ђенадића који се ставио изван свих и поново на основу члана 160. Пословника, у
12 сати и 50 минута одредио паузу од 15 минута.

Скупштина је наставила рад у 13 сати и 20 минута.



Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 61 одборник.

Владица Гавриловић је рекламирао повреду члана 149. став 4. Пословника,
јер му је угрожено право говора, с обзиром да га Ацо Ђенадић са говорнице и даље
омета својом причом да говори.

Председник Скупштине је упозорио одборнике да не добацују са места и
поновио опет да су сви одборници таоци Аца Ђенадића, који омета рад Скупштине.

Владица Гавриловић је и даље инсистирао да му се омогући слобода говора
и онемогући одборник Ацо Ђенадић да прича истовремено са њим. 

Председник Скупштине је поновио образложење и потом позвао Скупштину
да се изјасни по повреди члана 149. Пословника.

Приликом  изјашњавања  за  је  било  20  гласова,  18  гласова  против,  уз  2
уздржана гласа, па је председник констатовао да је Скупштина одлучила да члан
149. Пословника није повређен.

Председник  Скупштине  је  затим  Владици  Гавриловић  изрекао  меру
опомене, јер је говорио а није добио реч.

За реч се затим јавио Александар Максимовић, који је рекламирао повреду
члана 147. Пословника, којим се прописује угрожавање достојанства Скупштине,
јер је један одборник дао себи за право да својим непримереним понашањем омета
рад  Скупштине  и  сугерисао  председавајућем  да  игнорише  његово присуство  за
говорницом. 

За реч се затим јавио Милош Марић, који је рекламирао повреду члана 146.
став 3. Пословника, истичући да је председавајући увео диктатуру у Скупштину, да
је одборнику Предрагу Јевтићу без разлога и упозорења изрекао две мере опомене,
а  Ацу Ђенадићу меру удаљења, сматрајући  да  неред у  Скупштини изазива  сам
председавајући. Нова Србија поштује и стаје уз одборника Аца Ђенадића, а против
диктатуре коју уводи председавајући, дозвољавајући себи да игнорише то што се
одборник куне у децу и сматра да би председник Скупштине требало прво себи да
додели опомену па онда другима. 

Председник Скупштине је у вези са повредом Пословника дао објашњење, а
потом  на  основу  члана  149.  Пословника,  изрекао  меру  опомене  Далиборки
Несторовић, јер је добацивала са места. 

Потом је на захтев одборника позвао Скупштину да се изјасни о повреди
члана 146. Пословника.

За реч се јавио Александар Радојевић, који је на основу члана 123. став 3.
Пословника, тражио да се утврди кворум за рад.



Група одборника је тада напустила салу.

Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 38 одборника.

Приликом изјашњавања о повреди члана 146. Пословника није било ни за,
ни против, ни уздржаних гласова, па је председник констатовао да је Скупштина
одлучила да члан 146. Пословника није повређен.

Председник  Скупштине  је  затим  предложио  да  се  дневни  ред  допуни  и
разматра  Предлог решења о преносу непосредном погодбом,  без  накнаде,  права
јавне својине на к.п. бр. 2138/4 КО Прељина, са носиоца јавне својине града Чачка
у  јавну  својину  Републике  Србије,  ради  изградње  трафостанице  на  локацији
„Хиподром“ у Прељини, као нова тачка дневног реда.

Пошто  више  није  било  предлога  за  измену  или  допуну  дневног  реда
Скупштина је на предлог председавајућег са 38 гласова за, за данашњу седницу
утврдила следећи

 
Д н е в н и   р е д

 

1.Предлог одлуке о верификацији мандата новоизабраном одборнику

2. Предлог пословника о раду Скупштине града Чачка

3. Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом дела секундарне
саобраћајнице 

4. Предлог решења о преносу непосредном погодбом, без накнаде,
права јавне својине на к.п. бр. 2138/4 КО Прељина, са носиоца
јавне својине града Чачка у јавну својину Републике Србије, ради
изградње трафостанице на локацији „Хиподром“ у Прељини

5. Предлози Комисије за кадрове и мандатно имунитетска питања

6. Одборничка питања и одговори

РАД ПО УТВРЂЕНОМ ДНЕВНОМ РЕДУ

За реч се јавио Александар Танасковић, који је рекламирао повреду члана
120. Пословника, јер је скраћен рок за доставу материјала, а нема образложење за
његово  скраћивање,  такође  одборници  још  нису  добили  цео  материјал,  нема
мишљења  ни  Статутарне  комисије,  ни  Градског  већа,  ни  амандмана  које  су



одборници поднели и надлежни органи разматрали. Председник Скупштине уводи
хаос у Скупштину, дели неоправдано опомене одборницима, избацује одборнике са
седнице Савета за статут, крши Пословник, не излази за говорницу када жели да
учествује у претресу.

Председник Скупштине је дао образложење у вези са повредом члана 120.
Пословника.

За реч се поново јавио Александар Танасковић и рекламирао повреду члана
147. Пословника, којим је повређено достојанство Скупштине, јер шеф одборничке
групе СНС добацује са места док одборник говори.

Председник Скупштине је поново тражио од одборника Аца Ђенадића да
изађе из сале и ослободи говорницу, а потом је на основу члана 149. Пословника,
одборнику Горану Видојевићу изрекао  другу меру опомене,  јер је  добацивао са
места,  а  потом  и  трећу  опомену,  односно  одузимање  речи,  пошто  је  одборник
Горан  Видојевић  изашао  за  говорницу  која  је  накнадно  донета,  председник
Скупштине  му  је,  на  основу  члана  151.  Пословника,  изрекао  меру  удаљења  са
седнице, а потом у 13 сати и 50 минута, на основу члана 160. Пословника, одредио
паузу од 15 минута.

Скупштина је наставила рад у 14 сати и 10 минута.

Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 58 одборника.

За  реч  се  јавила  Далиборка  Несторовић,  рекламирајући  повреду
Пословника.

Председник  Скупштине  је  замолио  одборника  Горана  Видојевића  да
напусти  резервну  говорницу  и  салу,  а  са  сталне  скупштинске  говорнице  Ацо
Ђенадић је, који је и даље стајао, добацивао да је најбоље да оде из града.

Председник Скупштине је оценио да овакав догађај, нико није ни видео, ни
доживео, и поново моли одборнике који су добили меру удаљења са седнице да
изађу из сале, а обезбеђење је поново покушало, на захтев председника да удаљи
одборнике из сале, али без успеха.  Одборница Далиборка Несторовић пошто није
могла да приђе ни једној  говорници,  јер су биле заузете,  односно блокиране,  је
одустала од даљег говора и вратила се на место. 

ПРВА ТАЧКА: Предлог   одлуке о верификацији мандата новоизабраном одборнику

 Уводно  излагање  поднео  је  Драгутин  Ђуровић,  председник  Комисије  за
кадрове и мандатно-имунитетска питања.



Скупштина је, без претреса,  донела

О Д Л У К У
О ВЕРИФИКАЦИЈИ МАНДАТА НОВОИЗАБРАНОМ ОДБОРНИКУ

СКУПШТИНЕ ГРАДА ЧАЧКА,

 
тако што се верификује мандат  Срећку Ниџовићу.

Одлука је саставни део записника.

Пошто је председавајући констатовао да је донета Одлука о верификацији
мандата, обавестио је новоизабраног одборника да треба да да заклетву, позвао га
да устане  и изговара речи заклетве коју ће он прочитати. 

Председавајући је потом, полако, на делове читао текст заклетве, а одборник
га је гласно понављао. 

Затим  је  председавајући  констатовао  да  је  новоизабрани  одборник  дао
заклетву,  честитао  му  на  избору,  пожелео  успех  у  раду  и  замолио  га  да  текст
заклетве потпише и преда секретару Скупштине.

Председник Скупштине је затим, у 14 сати и 20 минута, одредио паузу до 15
сати и 30 минута.

Скупштина је наставила рад у 15 сати и 50 минута. 

Пребројавањем је утврђено да седници присуствује 57 одборника.

За  реч  се  јавила  Далиборка  Несторовић,  рекламирајући  повреду
Пословника.

Председник Скупштине је обавестио одборнике да ће Скупштина наставити
рад без озвучења, јер је неко украо кабл од микрофона. 

Далиборка  Несторовић  се  јавила  да  каже  оно  што  хоће,  али  да  то  чују
грађани,  а  не председник Скупштине,  који би једини чуо  шта она прича пошто
нема микрофона. 

Председник Скупштине је рекао да у Скупштини има лопова и да није у
могућности да обезбеди озвучење.

Ацо  Ђенадић  је  са  скупштинске  говорнице  позвао  градоначелника  да
прекине фарсу која се дешава сатима, и причу о лоповима, и да Скупштину врати у
нормалан ток. 



Председник Скупштине је обавестио одборнике да су у паузи  искључени
одборници  насрнули  на  раднике  обезбеђења,  а  потом,  на  основу  члана  149.
Пословника, Владици Гавриловићу изрекао опомену,  јер је добацивао са места. 

Председник  Скупштине  је  поново  позвао  Аца  Ђенадића  и  Горана
Видојевића да напусте салу, јер су искључени са седнице. 

За реч се јавила Далиборка Несторовић, рекламирајући повреду члана 148.
Пословника, због добацивања са места, а само је указала председнику на грешку
када је истакао да је Милош Марић добио опомену, а није. 

Председник Скупштине је истакао да свако може да говори када се јави и
добије реч.

Далиборка  Несторовић  је  питала  која  је  разлика  између  добацивања  и
констатације када се добија опомена, и у вези с тим, добила другу опомену због
добацивања са места. 

Радмила Живковић се јавила за реч и питала докле ће председавајући на
овакав начин да води седницу, и да ли ће стати када буде избацио све одборнике
опозиције из сале. 

Председник  Скупштине  је  истакао  да  је  био  сведок  напада  на  радника
обезбеђења у паузи, на шта је Ацо Ђенадић прокоментарисао да председник ради и
прича шта хоће, а њему је изрекао меру удаљења са седнице, а да се не зна зашто. 

Радмила  Живковић  сматра  да  је  повређен  члан  147.  Пословника,  да  је
угрожено  достојанство  Скупштине,  а  да  је  понашање  председавајућег
проузроковало догађања на Скупштини иако је он дужан да брани достојанство, да
уведе  ред  и  обезбеди  нормалан  рад  Скупштине,  па  је  у  вези  с  тим  позвала
председника да повуче неоправдано изречене мере одборницима који се уопште
нису оглашавали а добили су опомене.

Председник  Скупштине  је  дао  објашњење  у  вези  повреде  овог  члана,  а
потом на захтев одборнице позвао Скупштину да се о томе изјасни.

Приликом изјашњавања о  повреди члана  147.  Пословника,  за  је  било 19
гласова, 33 гласа против, уз 1 уздржани глас, па је председник констатовао да је
Скупштина одлучила да члан 147. Пословника није повређен.

За реч се јавио Предраг Јевтић, који је рекламирао повреду члана 147. и 148.
Пословника, који регулишу рад и повреду достојанства Скупштине и истакао да је
реч тражио још пре уводног излагања известиоца по првој тачки али да није добио
реч.  Поновио  је  да  је  неоправдано  добио  опомене  председавајућег  јер  се  није
оглашавао ни добацивао са места а добио је две опомене и притом се заклео пред
Богом у децу да је то што каже тако. 



Председник Скупштине је дао објашњење у вези са повредама Пословника и
истакао да свако ко затражи реч и добије прилику да каже. Председник Скупштине
је с обзиром да су одборници Ацо Ђенадић и Горан Видојевић, који су добили меру
удаљења  са  седнице  и  даље  стајали  за  скупштинском  говорницом  и  другом
накнадно донетом говорницом у салу, на основу члана 160. Пословника, у 16 сати и
15 минута одредио паузу у трајању од 10 минута.

Скупштина је наставила рад у 18 сати и 5 минута.

Председник Скупштине се извинио одборницима због кашњења, а затим на
основу члана 159. Пословника, у 18 сати и 10 минута прекинуо седницу и наставак
заказао за 5. јул 2017. године, са почетком у 9 сати.

Истовремено је позвао председнике одборничких група на консултације 5.
јула у 8 сати, у канцеларији председника Скупштине. 

ДРУГА ТАЧКА: Предлог пословника о раду Скупштине града Чачка

Скупштина је наставила рад 5. јула 2017. године.

Седница је почела у 9 сати и 55 минута.

Председник  Скупштине  се  извинио  одборницима  због  закашњења  и
обавестио одборнике да је до сада трајао састанак са председницима одборничких
група.

На  основу  извештаја  секретара  Скупштине  констатовао  је  да  седници
присуствује 59 одборника.

Председник  Скупштине  је  затим  обавестио  одборнике  да  је  на  састанку
председника одборничких група договорено да се настави усаглашавање ставова,
ради  постизања  прихватљивог  договора  по  поднетим  амандманима  и  затим  на
основу члана 160. Пословника, одредио паузу до 15 сати.

Скупштина је наставила са радом у 16 сати.

Председник Скупштине је замолио Стручну службу Скупштине да утврди
број присутних одборника.

Пребројавањем  је  утврђено  да  седници  присуствује  61  одборник,  и  да
постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.

Председник Скупштине, Игор Трифуновић, обавестио је одборнике да су на
састанку шефова одборничких група опречни ставови у вези Пословника о раду



Скупштине приближени,  али да није постигнут  коначан договор. Председник се
извинио  одборнику  Предрагу  Јевтићу,  коме  је  изрекао  опомену,  јер  није  успео
поуздано да утврди оправданост изречене мере. Такође, обавестио је одборнике да
ће  Скупштина  радити  и  после  18  часова.  Затим  је  дао  реч  Бранки  Павловић,
председници Савета за статут, друге прописе и организацију.

Бранка  Павловић  је  рекла  да  је  Савет  за  статут,  друге  прописе  и
организацију,  на  седници  одржаној  28.  јуна  2017.  године,  утврдио  Предлог
пословника  о  раду  и  доставио  Предлог  Скупштини  на  разматрање  и  усвајање.
Указала  је на основне и најважније измене које се предлажу и изразила уверење да
ће нови Пословник унапредити рад градске Скупштине. 

Председник Скупштине је отворио претрес и пошто  нико није учествовао у
претресу, ставио Предлог пословника о раду Скупштине на гласање у начелу.

Скупштина  је,  са  38  гласова  за,  донела  Пословник  о  раду  Скупштине  у
начелу.

Више одборника је пришло председничком столу и протестовало што нису
добили  реч,  а  уредно  су  се  јавили  за  дискусију,  јер  је  председник  Скупштине,
онемогућио  расправу,  а  појединим одборницима,  који су  се  јављали за  повреду
Пословника, такође није дао реч пре гласања у начелу.

У  општој  гужви  која  је  настала  председник  Скупштине  је,  у  складу  са
чланом 149. Пословника о раду Скупштине, изрекао мере опомене одборницима
Милици Прокић и Мирославу Спасојевићу,  а  по  члану 151.  Пословника  о  раду
Скупштине, због физичког напада одборнику Владици Гавриловићу, меру удаљења
са седнице. 

С обзиром да је у тим тренуцима велики број одборника пришао говорници
и  блокирао  рад  седнице,  председник  Скупштине  је,  у  складу  са  чланом  159.
Пословника о раду Скупштине, одредио паузу у трајању од 30 минута.

Скупштина је наставила са радом у 17 сати и 5 минута.

Председник  Скупштине,  Игор  Трифуновић,  је  подсетио  на  догађаје  пре
прекида седнице и, у вези са тим, по члану 151. Пословника о раду Скупштине,
изрекао  меру  удаљења  са  седнице  Мирославу  Спасојевићу,  због  ломљења
микрофона и ударања.

Због галаме и викања са места председник Скупштине је, у складу са чланом
149. Пословника о раду Скупштине, изрекао меру опомене одборнику Милисаву
Марјановићу,  а  затим  и  меру  друге  опомене.  Такође,  у  складу  са  чланом  149.
Пословника о раду Скупштине, председник Скупштине је изрекао мере опомене и
одборницима Драгану Ћендићу и Биљани Рубаковић. 



У  том  тренутку  дошло  је  до  опште  гужве,  метежа,  гурања  и  повреде
председника Скупштине, па је председник Скупштине, у 17 сати и 10 минута,  у
складу са чланом 160. Пословника о раду Скупштине, прекинуо седницу и рекао да
ће о наставку одборници бити накнадно обавештени. 

Скупштина је наставила рад 6. јула 2017. године.

Седница је почела у 11 сати и 35 минута.

Пре  почетка  рада  седнице,  председавајући  сто  и  говорницу  заузели  су
одборници  опозиције,  који  нису  дозволили  председнику  Скупштине  да  у
регуларним условима председава седницом. Председник Скупштине је покушао да
настави  седницу  са  друге  говорнице,  али  је  већа  група  одборника  опозиције
блокирала говорницу и гласним викањем онемогућавала председника Скупштине.
Због физичког напада на председника претходног дана седнице и  ометања рада, а у
складу са чланом 151. Пословника о раду Скупштине, председник Скупштине је
изрекао  меру  удаљења  са  седнице  одборницима  Александру  Танасковићу  и
Милошу Ракоњцу, а због ометања, прилажења говорници без дозволе председника,
председник  Скупштине  је,  у  складу  са  чланом  149.  Пословника,  изрекао  мере
опомене  одборници  Милици  Прокић,  Радисаву  Рацковићу,  Предрагу  Јевтићу,
Александру Радојевићу, Ђорђу Шипетићу, Весни Новаковић, Радмили Живковић и
Далиборки Несторовић.  Одмах након тога,  председник Скупштине је,  на основу
члана  151.  Пословника,  изрекао  меру  удаљења  са  седнице  Радмили  Живковић,
Милици Прокић и Биљани Рубаковић, јер су одбијале да напусте председавајући
сто.

Због опште гужве и нереда у сали, у 11 сати и 40 минута, у складу са чланом
160.  Пословника о раду Скупштине,  председник  Скупштине  је  одредио паузу у
трајању од 10 минута.

***

Скупштина је наставила са радом у 12 сати и 30 минута.

С обзиром да се, у међувремену,  ништа није променило, да су одборнице
опозиције и даље седеле за председавајућим столом и стајале за говорницом и нису
дозвољавале  председнику  Скупштине  да  настави  да  води  седницу,  председник
Скупштине је поново покушао да их замоли да омогуће да обавља свој посао и
настави нормалан рад седнице Скупштине. 

Пошто   одборнице   нису  напустиле  председнички  сто  и  говорнице,
председник Скупштине је, на основу члана 151. Пословника, изрекао меру удаљења
са седнице Весни Новаковић  и Далиборки Несторовић и  у 12 сати и 40 минута
одредио паузу у трајању од пола сата,  и заказао наставак седнице у малој  сали
Дома културе.



***

Скупштина је наставила са радом у малој сали Дома културе у 13 сати и 10
минута.

Председник Скупштине, Игор Трифуновић, је обавестио Скупштину да је на
Предлог  Пословника  о  раду  Скупштине  приспео  велики  број  амандмана,  да  је
Савет за статут,  друге  прописе и организацију разматрао приспеле амандмане и
своје  мишљење  упутио  Скупштини,  као  и  Градско  веће,  које  је  дало  своје
мишљење по поднетим амандманима. 

Председник Скупштине је отворио претрес по поднетим амандманима.

За реч се јавио Бошко Обрадовић, који сматра да је председник Скупштине
повредио члан 147. Пословника о раду, и рекао да је ова седница нелегитимна и
противзаконита,  да  је  подељено  превише  опомена  и  искључења  одборницима
опозиције, да се седница одржава у нерегуларним условима и без ТВ преноса, па је
предложио  да  се  седница  прекине  и  цео  поступак  врати  на  почетак  и  да  сви
одборници заједнички учествују у креирању и доношењу Пословника.  Такође је
подсетио на изјаву градоначелника који је рекао да је он својевремено обећао да
никада  неће  бити  укинути  ТВ  преноси  седница,  а  ова  седница  је  доказ  да  је
обмануо  и одборнике и грађане.  Тражио је  да се Скупштина изјасни о повреди
члана 147. Пословника.

Председник Скупштине је упозорио одбоорника Обрадовића да не вређа и
не омаловажава никога и да он својим иступањем вређа достојанство Скупштине, и
изрекао му, у складу са чланом 149. Пословника, меру опомене. 

Пре  преласка  на  гласање,  председник  Скупштине  је  замолио  Стручну
службу Скупштине да утврди број присутних одборника у сали.

Пребројавањем  је  утврђено  да  седници  присуствује  44  одборника,  и  да
постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.

Председник Скупштине је ставио на гласање да ли је повређен члан 147.
Пословника.

Приликом изјашњавања за је било 4 гласа,  34 гласа је било против, уз  1
уздржани глас, па је председник Скупштине констатовао да је Скупштина одлучила
да члан 147. Пословника није повређен.

За реч се јавио Миленко Каличанин, који сматра да су повређени чланови
123, 139, 142. и 232. Пословника, рекавши да пре наставка седнице није утврђен
кворум, да одборницима није дозвољено да говоре о повреди Пословника, којих је
било  више,  да  ни  једна  одлука  и  закључак  који  је  донешен  нису  пуноважни  и
тражио од секретара Скупштине да да објашњење о целој ситуацији. 



Председник  Скупштине  је  дао  објашњење  по  примедбама  које  је  изнео
одборник Каличанин и рекао да је све урађено у складу са Пословником о раду и
дао реч секретару Скупштине да он објасни целу ситуацију.

Мирослав  Петковић,  секретар  Скупштине,  рекао  је  да  је  све  урађено  по
Статуту  и  Пословнику  о  раду  Скупштине,  да  је  и  председник  Скупштине  дао
исправно тумачење и објашњење целе процедуре и сутуације и да нема повреде
Пословника. 

Одборник Каличанин није тражио да се Скупштина изјашњава о повредама
чланова Пословника који је рекламирао. 

Милош Марић је рекламирао повреду члана 147. Пословника, и рекао да се
седница  нелегално  води,  да  нема  ТВ  преноса,  да  председник  не  даје  реч
одборницима чиме изазива реакције појединих одборника и инциденте, насумице
изриче опомене одборницима и навео пример опомене која је изречена одборнику
Мирославу Спасојевићу, а да је ничим није заслужио. 

Председниик Скупштине, Игор Трифуновић, је дао објашњење и додао да
нема  потребе  да  сви  одборници  опозиције  рекламирају  повреду  истог  члана
Пословника и говоре о истим стварима, јер је то већ више пута  објашњено, а и
Скупштина се изјашњавала о томе. 

Предраг Ружичић сматра да су повређени чланови 12. Пословника,  и 58.
Статута града Чачка, и рекао да сви треба да се подсете заклетве коју су положили
у  моменту  када  су  постајали  одборници.  Питао  је  одборнике  да  ли  се  ради  по
Уставу,  Статуту  и  законима  ове  земље,  јер  је  очигледно  да  се  не  ради  у  духу
највиших државних и моралних прописа.  Није тражио да се Скупштина  о томе
изјасни.

Бошко  Обрадовић  је  рекламирао  члан  148.  Пословника,  и  рекао  да
Скупштина  не  ради  нормално,  да  не  заседа  у  скупштинској  сали,  да  нема  ТВ
преноса, да се не мери време излагања и апеловао на председника Скупштине да
прекине седницу бар док се не обезбеди ТВ пренос. Питао је због чега нема ТВ
преноса када постоји Уговор са емитерима којима се та услуга  плаћа из буџета.
Подсетио  је  на  градоначелниково  обећање да  неће  бити  укидање ТВ преноса  и
назвао га лажовом. 

Председник  Скупштине  је,  у  складу са  чланом 149.  Пословника,  изрекао
нову  меру  опомене  одборнику  Обрадовићу,  а  обзиром  да  је  овај  наставио  да
говори, изрекао му је меру одузимања речи, а на основу члана 151. Пословника и
меру удаљења са седнице. Због вербалног конфликта који је настао у том тренутку
и одбијања одборника Обрадовића да напусти седницу, у 13 часова и 40 минута,
председник  Скупштине  је  одредио  паузу  у  трајању  од  5  минута  и  тражио  од
Службе обезбеђења да удаљи одборника Обрадовића из сале. 



Обзиром да Бошко Обрадовић није хтео да напусти просторију, председник
Скупштине је у 13 сати и 45 минута, прекинуо седницу и одредио паузу у трајању
од 15 минута.

***

Скупштина је  наставила са радом у 14 сати и 15 минута,  у великој  сали
Скупштине града.

За  реч се  јавио Милош Марић,  који  сматра да је  председник  Скупштине
повредио  члан  149.  Пословника,  када  је  изрекао  меру  опомене  одборници
Далиборци  Несторовић,  која  је  рекламирала  повреду  Пословника  и  желела  да
упозори председника  Скупштине  да  је  направио грешку када  је  њему,  Милошу
Марићу, изрекао меру опомене, па исту повукао. Није тражио да се Скупштина о
томе изјашњава. 

АМАНДМАНИ

1. Амандман број  3 на  члан  1  поднела  је  др  Светлана  Пауновић, одборник
Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Др Светлана  Пауновић је образложила амандман и истовремено рекла да је 
Група грађана за напреднији Чачак повређена појавом увредљивих саопштења у
медијима које је изнела СНС.

Приликом изјашњавања о  поднетом амандману  6  гласова  је  било за  и  6
против.

Председник Скупштине је тражио да се утврди кворум за рад. 

Пребројавањем  је  утврђено  да  седници  присуствује  50  одборника,  па  је
председник Скупштине поново ставио на гласање поднети амандман.

Приликом  поновљеног  изјашњавања  о  поднетом  амандману  8  гласова  је
било за и 15 против па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

За  реч  се  јавио  Милисав  Марјановић  и  рекламирао  повреду  члана  148
Пословника. Питао је како је могуће да председник искључи  четири одборника са
седнице а да она није ни почела,  а такође се предходног дана  шест одборника
јавило за реч а председник никоме није дозволио да говори. Такође је истакао да и
народни посланик када добацује са места треба да добије опомену.



Председник  Скупштине  је  одговорио  да  није  било  лако  увести  ред  на
седници  и подсетио да је она почела  у уторак а да се претрес може водити и без
утврђеног кворума.

Милисав  Марјановић  је  тражио  да  се  Скупштина  изјасни  о  повреди
Пословника.

Приликом изјашњавања 7 гласова је било за и 2 против па је председник
констатовао да је Скупштина одлучила да члан 148. није повређен.

2. Амандман CCCLIII на члан 1 поднели су Миленко Каличанин и Предраг Јевтић,
одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је одустао од  образложења поднетог амандмана.

У  претресу  није  било  учесника  па  је  председник  амандман  ставио  на
гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  1 глас је био за и 2 против
па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

3. Амандман  497 на  члан  2.  поднели  су  проф.  др  Мирослав  Спасојевић  и
Далиборка Несторовић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

4. Амандман 496  на члан 3 поднели су  проф. др Мирослав Спасојевић и др Весна
Новаковић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за, ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



5. Амандман 449 на члан 4 поднели су Владица Гавриловић и Горан Видојевић, 
одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

У претресу   је  учествовао  Милош Марић,  који  је  рекао  да  се  сада  види
разлог за предходна догађања у Скупштини, крши се Пословник,  не доставља се
одборницима материјал,  јер власт жели да донесе Пословник, а да се не чује глас
опозиције и позвао опозиционе одборнике да напусте седницу.

Председник Скупштине га је упозорио да се држи расправе по амандману а
затим му на основу члана 149. изрекао меру друге опомене, јер говори о питању
које није на дневном реду.

Председник је затим амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

6. Амандман 495 на члан 4 поднели су  Владица Гавриловић и Горан Видојевић, 
одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

7. Амандман број 4 на члан 4 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Др  Светлана Пуновић је образложила амандман.

  Није  било  учесника  у  претресу  па  је  председник  амандман  ставио  на
гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  за су била 2 гласа,  а није
било гласова   против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

8. Амандман 450 на члан 5. поднели су проф. др Мирослав Спасојевић и Владица
Гавриловић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

9. Амандман II на члан 5 поднели су Братислав Танасковић и  Александар 
Радојевић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  за  је било 4 гласа,  није
било гласова  против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

10. Амандман III на  члан  5  поднели  су  Братислав  Танасковић  и Александар
Радојевић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  за је било 3  гласа,  није
било гласова  против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

11. Амандман 451 на  члан  6  поднели  су  проф.  др  Мирослав  Спасојевић  и  др
Биљана Радивојевић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

12. Амандман 452 на члан 6  поднели су проф. др Мирослав Спасојевић и Милош
Марић, одборници Скупштине града Чачка.



С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

13. Амандман CCCLXIX на  члан  8 поднели  су  Александар  Танасковић,  Бошко
Обрадовић, Милица Прокић и Радмила Живковић, одборници Скупштине града
Чачка.

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

14. Амандман  498  на  члан  10  поднели  су  Мирослав  Спасојвић  и  Далиборка
Несторовић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава. 

15. Амандман  CCCLXXI   на члан 10 поднели су Александар Танасковић, Бошко
Обрадовић, Драган Ћендић, Милица Прокић, Миленко Каличанин и Радмила
Живковић, одборници Скупштине града Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

16. Амандман  499 на  члан  13  поднели  су  проф.  др  Мирослав  Спасојевић,
Далиборка Несторовић и др Биљана Радивојевић, одборници Скупштине града
Чачка.

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.



17. Амандман  број  5  на  члан  13  поднела  је  др  Светлана  Пауновић  одборник
Скупштине града Чачка.

   С обзиром да  поднети  амандман није  прихватио  предлагач  и Градско  веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Др  Светлана Пуновић је образложила амандман.

  Није  било  учесника  у  претресу  па  је  председник  амандман  ставио  на
гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  за су била 2 гласа,  а није
било гласова против, ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

18. Амандман  CCCLXXIII на члан 14 поднели су Александар Танасковић, Бошко
Обрадовић,  Милица  Прокић,  и  Радмила  Живковић,  одборници Скупштине
града Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

19. Амандман  IV на  члан  15 поднели  су   Александар  Радојевић,  и  Братислав
Танасковић одборници Скупштине града Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

20. Амандман  475  на  члан  16 поднели  су  проф.  др  Мирослав  Спасојевић,
Далиборка Несторовић и Милош Марић, одборници Скупштине града Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

21. Амандман  476  на  члан  16 поднели  су  др  Весна  Новаковић,  Далиборка
Несторовић и Владица Гавриловић, одборници Скупштине града Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

Председник је амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

22. Амандман CCCLXXIV на члан 16 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Милица Прокић и  Биљана Рубаковић  одборници Скупштине града
Чачка.

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће 
 Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

У претресу  је учествовао Предраг Ружичић који је рекао да је оваквим радом
Скупштине обесмишљена расправа, јер подносиоци амандмана нису присутни да
образложе  поднете амандмане, јер су због изречених мера удаљени са седнице или
су је сами напустили и   да се о амандманима и не мора изјашњавати већ  власт
може одмах  донети Пословник.

Председник је амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,   ни  уздржаних,   па  је  председник  констатовао  да  амандман  није
прихваћен.

23. Амандман  477  на  члан  17  поднели  су  др  Биљана  Радивојевић,  проф.  др
Мирослав Спасојевић и Далиборка Несторовић,  одборници  Скупштине града
Чачка.

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

24. Амандман  478  на  члан  17  поднели  су  др  Весна  Новаковић,  Далиборка
Несторовић и Горан Видојевић, одборници Скупштине града Чачка.

 
С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он

постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

25. Амандман  479  на  члан  18  поднели  су  др  Весна  Новаковић,  Далиборка
Несторовић  и  проф.  др  Мирослав  Спасојевић,  одборници  Скупштине  града
Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

26. Амандман  480  на  члан  18  поднели  су  др  Весна  Новаковић,  Далиборка
Несторовић и Милош Марић, одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

27. Амандман  481  на  члан  18  поднели  су  др  Биљана  Радивојевић,  Далиборка
Несторовић  и  проф.  др  Мирослав  Спасојевић,  одборници  Скупштине  града
Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



28. Амандман  482  на  члан  19  поднели  су  др  Биљана  Радивојевић,  Далиборка
Несторовић  и  проф.  др  Мирослав  Спасојевић,  одборници  Скупштине  града
Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

29. Амандман 483 на члан 19 поднели су Далиборка Несторовић, Милош Марић и 
Горан Видојевић одборници Скупштине града Чачка.

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

30. Амандман 484 на члан 19 поднели су Далиборка Несторовић, Милош Марић и
Горан Видојевић, одборници Скупштине града Чачка.

   
С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће

Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

31. Амандман  VI на  члан  19  поднели  су   Братислав  Танасковић  и  Александар
Радојевић одборници  Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

32. Амандман V на члан 19 поднели су  Александар Радојевић и Братислав Танасковић 
одборници  Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

33. Амандман CCCLVI на члан 19 поднели су Миленко Каличанин и Предраг 
Јевтић, одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

34. Амандман  CCCLXXVI на члан 19  поднели су Александар Танасковић, Бошко
Обрадовић, Милица Прокић И Биљана Рубаковић, одборници  Скупштине града
Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

У претресу је учествовао Милисав Марјановић који је тражио да председник
прекине  „лакрдију“  и  пусти  одборнике  који  су  пред  скупштинским  вратима  да
образложе своје амандмане.

Председник  Скупштине је одговорио да одборници који су добили меру
удаљења  са  седнице  не  могу  учествовати  у  даљем  раду  и  амандман  ставио  на
гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

35. Амандман CCCLXXVII на члан 19 поднели су Александар Танасковић, Бошко
Обрадовић,  Драган  Ћендић,  Милица  Прокић,  Биљана  Рубаковић  и  Радмила
Живковић, одборници Скупштине града Чачка



  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

36. Амандман  CCCLXXVIII на  члан  19  поднели су  Александар  Танасковић,  Бошко
Обрадовић, Драган Ћендић,  Биљана Рубаковић, одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је
председник амандман ставио на гласање.

Приликом   изјашњавања  о  поднетом  амандману   није  било  гласова  за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

37. Амандман  485  на  члан  20  поднели су  Владица  Гавриловић,  Др  Биљана
Радивојевић И Проф. Др Мирослав Спасојевић,  Одборници  Скупштине Града
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

38. Амандман  VII на  члан  20  поднели  су  Александар  Радојевић,  и  Братислав
Танасковић одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

39. Амандман  486  на  члан  21  поднели су  др   Биљана  Радивојевић  и  проф.  др
Мирослав Спасојевић одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

40. Амандман  VIII на  члан  21  поднели  су  Александар  Радојевић  и  Братислав
Танасковић одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део Предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

41. Амандман IX на члан 21 поднели су Александар Радојевић и Братислав 
Танасковић одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

42. Амандман број 6 на члан 21 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје  саставни  део  предлога  пословника и  Скупштина  се  о  њему посебно  не
изјашњава.

43. Амандман 487 на члан 23 поднели су Далиборка Несторовић, Др Биљана 
Радивојевић и Др Весна Новаковић одборници Скупштине града Чачка

С  обзиром  да  поднети  амандман  није  прихватио  предлагач  и  Градско  веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни  
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

44. Амандман 488 на члан 23 поднели су Далиборка Несторовић, Др Биљана 
Радивојевић и Др Весна Новаковић одборници Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

45. Амандман 489 на члан 23 поднели су Далиборка Несторовић, др Биљана 
Радивојевић и др Весна Новаковић одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

46. Амандман 490 на члан 24 поднели су Далиборка Несторовић, др Биљана 
Радивојевић и др Весна Новаковић одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

47. Амандман X на члан 24 поднели су Братислав Танасковић и Александар 
Радојевић, одборници Скупштине града Чачка.

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  1 глас је био  за,  није било
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

48. Амандман 491 на члан 25 поднели су Далиборка Несторовић, Др Биљана 
Радивојевић и Др Весна Новаковић одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



49. Амандман 494 на члан 28 поднели су Владица Гавриловић, Горан Видојевић и 
Милош Марић одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

50. Амандман CCCLXXX на члан 28 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган  Ћендић, Биљана Рубаковић и  Радмила Живковић, 
одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

51. Амандман CCCLXXXII на члан 29 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган Ћендић, Биљана Рубаковић и Радмила Живковић, 
одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

52. Амандман CCLV на члан 37 поднели су Александар Сретеновић, Милош 
Ракоњац, Предраг Ружичић и Ђорђе Шипетић, одборници Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен

53. Амандман CCCLXXXV на члан 37 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган Ћендић, Биљана Рубаковић и Радмила Живковић, 
одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

54. Амандман број 7 на члан 39 поднела је Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

55. Амандман број 8 на члан 40 поднела је Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

56. Амандман CDVII на члан 42 поднео је Бошко Обрадовић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

57. Амандман CCIX на члан 42 поднели су Биљана Рубаковић, Радмила Живковић, 
и Радисав Рацковић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

58. Амандман CCX на члан 42 поднели су Биљана Рубаковић, Радмила Живковић и
Радисав Рацковић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

59. Амандман CCXI на члан 42 поднели су Биљана Рубаковић, Радмила Живковић 
и Радисав Рацковић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

60. Амандман CCCLXII на члан 43 поднели су Миленко Каличанин и  Предраг Јевтић, 
одборници Скупштине града Чачка

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

61. Амандман 455 на члан 46 поднели су Владица Гавриловић, Горан Видојевић и 
Милош Марић, одборници Скупштине града Чачка



  С  обзиром  да  поднети  амандман  није  прихватио  предлагач  и  Градско  веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

62. Амандман 456 на члан 46 поднели су Владица Гавриловић, Горан Видојевић и 
Милош Марић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

63. Амандман 457 на члан 46 поднели су Владица Гавриловић и Др Биљана 
Радивојевић,одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

64. Амандман 364 на члан 48 поднела је Далиборка Несторовић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



65. Амандман 365 на члан 48 поднео је Владица Гавриловић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

66. Амандман 366 на члан 48 поднео је Горан Видојевић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

67. Амандман 367 на члан 48 поднео је Мирослав Спасојевић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

68. Амандман 368 на члан 48 поднео је Милош Марић, одборник Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



69. Амандман 369 на члан 48 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

70. Амандман 370 на члан 48 поднела је др Весни Новаковић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

71. Амандман 458 на члан 49 Поднели Су Владица Гавриловић, Горан Видојевић и 
Милош Марић одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

72. Амандман 459 на члан 50 Поднели су Владица Гавриловић, Горан Видојевић и 
Милош Марић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

73. Амандман CCCLXIII на члан 50 поднели су Миленко Каличанин и Предраг 
Јевтић, одборници Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

74. Амандман 371 на члан 50 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

75. Амандман 372 на члан 50 поднео Је Владица Гавриловић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

76. Амандман 373 на члан 50 поднео је Горан Видојевић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



77. Амандман 374 на члан 50 поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

78. Амандман 375 на члан 50 поднео је Милош Марић, одборник Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

79. Амандман 376 на члан 50 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

80. Амандман 377 на члан 50 поднела је др Весна Новаковић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

81. Амандман CCXIV на члан 50 поднели су Оливера Матовић и Милош Ракоњац, 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

82. Амандман CCXV на члан 53 поднели су Александар Танасковић и Драган Ћендић 
одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

83. Амандман CCCXCIV на члан 57 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган Ћендић, Милица Прокић и Биљана Рубаковић, одборници 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

84. Амандман CCCXCVI на члан 62 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган Ћендић, Милица Прокић и Биљана Рубаковић, одборници 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

85. Амандман број 10 на члан 63 поднела је Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  1 глас
је био  против,  није било уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

86. Амандман 461 на члан 64 поднели су Милош Марић, Далиборка Несторовић и 
Др Биљана Радивојевић одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

87. Амандман CCCXCVII на члан 64 поднели су Александар Танасковић, Бошко 
Обрадовић, Драган Ћендић, Милица Прокић и  Биљана Рубаковић  одборници 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

88. Амандман  CCXVI на члан  99 поднели су Ацо Ђенадић,  Бошко Обрадовић и
Александар Танасковић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  1 глас
је био  против,  није било уздржаних,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен.

89. Амандман број 13 на члан 106  поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

90. Амандман IV на члан 112. поднели су Тања Стовраг и Братислав Танасковић, 
одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана Тања Стовраг се јавила за реч и истакла да су се на 
седници дешавале ружне ствари, да се нада да се оваква седница више неће 
поновити и повукла овај и све своје амандмане на Предлог пословника.

91. Амандман CCCLXVI на члан 112. поднели су Миленко Каличанин и Предраг 
Јевтић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

92. Амандман 14 на члан 112. поднела је Светлана Пауновић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

93. Амандман CCCXXIХ на члан 112. поднео је Драган Ћендић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

94. Амандман CCCXXХ на члан 112. поднео је Бошко Обрадовић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

За реч  се јавио  Миленко Каличанин, који је рекламирао повреду члана 147.
Пословника о раду, и сматра да је повређено достојанство Скупштине, јер овакав
начин  рада  представља  обичну  фарсу  и  сви  су  допринели  догађајима  који  су
претходили,  а требало је  наћи начин да се постигне договор и седница уведе у
нормалан ток. Обавестио је Скупштину да повлачи све своје амандмане поднете на
Предлог пословника. 

За реч се затим јавио Александар Сретеновић,  који је  такође рекламирао
повреду  члана  147.  Пословника,  сматрајући  да  је  нарушено  достојанство
Скупштине и истакао да не жели да учествује у даљем раду овакве седнице.

За реч се затим јавио Предраг Јевтић, који је такође био мишљења да је
повређен члан 147. Пословника, и рекао да не жели да учествује у раду по овој
тачки дневног реда. Сматра да се могао постићи договор да су сви показали мало
више добре воље како би се донео Пословник,  који би био дуготрајан и добар на
дуже  време.  Као  одборника  га  вређа  све  ово  што  се  догађа,  захваљује  се
председнику што му је ипак упутио извињење по изреченим мерама опомене, али
се  солидарише  са  искљученим  одборницима  и  повлачи  све  амандмане  које  је
поднео на Пословник. 



Александар Божовић се такође јавио за реч рекламирајући повреду члана
147.  Пословника,  сматра  да  је  недопустиво  да  председник  Скупштине  као
председавајући искључи са седнице 11 одборника, изрекне више од 50 опомена и
да би председник Скупштине због свега овога требао да поднесе оставку.

Председник Скупштине је дао објашњење у вези са наведеним повредама
Пословника, и сматра да су одборници својим понашањем допринели да примењује
Пословник и изрекне одговарајуће мере. 

Затим  се  за  реч  јавио  Милисав  Марјановић,  који  је  такође  рекламирао
повреду  члана  147.  Пословника,  сматрајући  да  је  угрожено  достојанство
Скупштине и одборника који су се уредно јавили  за реч у дискусији и повреди
Пословника, али председник Скупштине им није дао могућност да говоре и сматра
да је ово што се дешава „лакрдија“, а не демократија и личи на комунизам, а он је
добио опомену због тога што је спречио тучу.  А одборници Двери нису фашисти
него Срби који воле своју земљу. 

Радисав Рацковић се такође јавио за реч рекламирајући повреду члана 147.
Пословника, сматрајући да је угрожено достојанство Скупштине и да је брука и
срамота  то  што се  дешавало и  да  је  требало  да се  сви састану и  упуте  народу
извињење за овакво понашање. Сматра да сви треба да се помоле Богу не би ли се
призвали  памети  и подсетио  да  владајућа  већина  има мандат још три  године  и
требало би да размисли о свом понашању у наредном периоду. 

Председник Скупштине је одговарајући на изречену повреду Пословника,
рекао и да је захвалио Богу што није добио тежу повреду у претходним догађањима
и истовремено истакао да не жели никоме оно што је он доживео претходног дана. 

Драган  Ћендић  се  јавио  за  реч  рекламирајући  повреду  члана  147.
Пословника,  сматрајући  да  је  грубо  повређено  достојанство  Скупштине  која  је
унижена спровођењем терора и бахатости власти са две говорнице у сали, преко 50
опомена,  11  искључења  и  то  све  због  тога  што  председник  Скупштине  није
испоштовао своје обећање да ће приликом израде Пословника уважити и чути и
мишљења  опозиције.  Сматра  да  је  за  доношење  Пословника  требало  постићи
јединство  власти  и  опозиције,  јер  није  нормално  да  се  овако  важан  документ
доноси са најмањом могућом простом већином. 

95. Амандман CCCXXXI на члан 112. поднела је Милица Прокић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

У  претресу се за реч јавио Драган Ћендић, који је истакао да је за сваки
поднети  амандман  уложен  одређени  напор  и  исказана  намера  да  се  Пословник



побољша и око тога постигне јединство. Нову Србију су Двери склониле са власти
после 20 година, али чак ни они нису мењали ни правили Пословник као што је
овај. Сви су имали добре намере да седнице Скупштине краће трају, буду боље и
ефикасније и сматра да је амандмане требало детаљније погледати, а не одбацивати
у комплету као да ништа не ваљају. 

За реч се јавио Драгутин Ђуровић, који је оценио да је у питању замена теза
и да Двери желе да се представе као неко ко жели да се седнице скрате, а управо
раде супротно и троше паре грађана. 

Немања Трнавац, члан Градског већа, је поводом велико броја амандмана
који су поднети на предлог Пословника истакао да њихова садржина нарочито код
одредби које садрже неке рокове указује да је намера била да се опструише рад јер
предлагање десетина амандмана који само за 30 секунди померају одређене рокове
не указује на добру намеру. Сматра да је овакав начин понашања требало да буде
увертира у нека друга политичка дешавања која су планирана да изазову сукоб и
принудну управу како би се изнудили ванредни локални избори на којима би се
промовисала нова опозиција. 

Звонко Митровић је рекламирао повреду члана 147. Пословника, сматрајући
да је урушено достојанство Скупштине, као и демократије која подразумева глас
народа,  а  на  делу  је  била  диктатура  односно  ових  дана  се  видело  да  мањина
односно  неколико  одборника  малтретира  већину,  седница  траје  данима,  а  од
градоначелника се очекује да седи на седници као да нема другог посла. 

За  реч  се  јавио  Драган  Ћендић,  који  је  рекламирао  повреду  члана  147.
Пословника,  и  оценио  да  су  наступи  Немање  Трнавца  и  Звонка  Митровића
лицемерни и њихова тврдња да  су  таоци власти и  питао  због  чега  не  изађу из
власти ако им не одговара. 

Милисав Марјановић је рекламирао повреду члана 147. Пословника, и питао
како је могуће да је неко талац на Скупштини а управо се вратио са мора. Сматра
да председник Скупштине прича шта он хоће, а осталим одборницима нарочито
онима из опозиције дели опомене како изговоре једну реч. Он припада групацији
Двери, није ни са ким у коалицији а СПС је био на власти и са претходнима, а и са
онима који су сад на власти и имају смелости да неком држе придику. 

За реч се јавила Наташа Цвијовић,  по члану 147.  Пословника,  јер се као
припадник  СПС-а  сматра  увређеном,  јер  је  погрешно  протумачен  претходни
говорник, припадници њене партије нису ничији таоци већ добри сарадници оних
са којима су у коалицији. Свако изношење неистине нека иде на душу ономе ко је
изговори, а нагласила је да СПС није била 20 година на власти. 

Немања  Трнавац  се  јавио  за  реч  и  истакао  да  је  очигледно  да  га  неки
одборници нису добро разумели јер је рекао да су сви били таоци ситуације која се



догађала претходних дана, а да у свим политикама и партијама има и добрих и
лоших људи само појединци не знају да поставе границу. 

Председник је затим амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

96. Амандман CCCXXXII на члан 112. поднео је Александар Танасковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

97. Амандман  CCCXXVII НА члан 112. поднeла је Радмила Живковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

98. Амандман CCCXXVIII на члан 112. поднeла је Биљана Рубаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

99. Амандман CCCXXVI на члан 112. поднeо је Милан Рогановић одборник Скупштине 
града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

100. Амандман  CCCXXV на члан 112. поднeо је Предраг Ружичић одборник 
Скупштине града Чачка

      С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско
веће  Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.

101. Амандман CCCXXIV на  члан 112. поднeо је Александр Божовић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

102. Амандман CCCXXIII на члан 112. поднeо је Ацо Ђенадић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

103. Амандман CCCXXII на члан 112. поднeо је Миленко Каличанин одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о 
њему не  изјашњава.

104. Амандман CCCXXI на члан 112. поднeо је Ђорђе Шипетић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

105. Амандман CCCXX на члан 112. поднeо је Радисав Рацковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

106. Амандман CCCXIX на члан 112. поднeо је Александар Сретеновић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

107. Амандман CCCXVIII на члан 112. поднeо је Предраг Јевтић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.



108. Амандман  CCCXVII на члан 112. поднeо је Драган Штављанин одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

109. Амандман CCCXVI на члан 112. поднeо је Милош Ракоњац одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

110. Амандман CCCXV на члан 112. поднeо је Милисав Марјановић Одборник 
Скупштине Града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

111. Амандман CCCXIV на члан 112. поднела је Оливера Матовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



112. Амандман број 15 на члан 112. Поднела је др  Светлана  Пауновић одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

113. Амандман 237 на члан 113. поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

114. Амандман 238 на члан 113. поднео је Владица Гавриловић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,   уз  1  уздржани  глас,   па  је  председник  констатовао  да  амандман  није
прихваћен.

115. Амандман 239 на члан 113. поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

116. Амандман 240 на члан 113. поднео је проф др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

Председник Скупштине је обавестио одборнике да ће Скупштина наставити
рад и после 18 сати.

117. Амандман 241 на члан 113. поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

118. Амандман 242 на члан 113. поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

119. Амандман 243 на члан 113. поднела је Др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

120. Амандман v на члан 113. поднели су Тања Стовраг и Братислав Танасковић 
одборници Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје саставни део предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

121. Амандман 16 на члан 113. поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

122. Амандман CCCLXVII на члан 113. поднели су Миленко Каличанин и Предраг 
Јевтић, одборнци Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.

123. Амандман број 17 на члан 115. поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



124. Амандман CCCXXXIII на члан 115. поднели су Биљана Рубаковић,  и  
Милисав Марјановић, одборници Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

125. Амандман 357 на члан 115. поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

126. Амандман 358 на члан 115. поднео је Владица Гавриловић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

127. Амандман 359 на члан 115. поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



128. Амандман 360 на члан 115. поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

129. Амандман 361 на члан 115. поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

130. Амандман 362 на члан 115. поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

131. Амандман 363 на члан 115. поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



132. Амандман CCCLII на члан 115. поднео је Александар Танасковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

133. Амандман CCCLI  на члан 115. поднела је Милица Прокић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

134. Амандман CCCL  на члан 115. поднео је Бошко Обрадовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

135. Амандман CCCXLIX  на члан 115. поднео је Драган Ћендић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

За реч се јавио Драган Ћендић да образложи поднети амандман и истакао да
је подношење амандмана од стране одборника Двери био покушај да се Пословник
поправи  како  би  био  у  примени  и  када  на  власт  дођу  Двери.  Добра  воља
подносиоца  амандмана  је  пала  у  воду,  јер  власт  није  имала  слуха  ни  воље  да
саслуша предлоге опозиције, а резултат тога је да када се одлучује о овако важном



акту у сали седе само представници власти и понеки представник опозиције што
сматра да није нормална ситуација,  па ће сав терет и одговорност, а и срамота,
пасти на власт која овакав Пословник доноси. 

За реч се јавио председник Скупштине који је најпре уступио председавање
заменику, а затим рекао да је лично мишљења да је ово добар амандман, да је чак
рок који је њиме предложен разумљив, да је власт била спремна да прихвати добре
идеје, али је подсетио да се више следећих амандмана односило на исту ствар само
је рок померен за 26, 27, 28. дана, па је ствар принципа да се не пристане на уцене. 

Драган Ћендић се јавио за реч тражећи право на реплику и сматра да је
погрешно протумачен његов говор и подсетио да је кривац за овакву ситуацију
председник Скупштине, који је обећао расправу и учешће опозиције у доношењу
Пословника  ради  налажења  заједничког  решења,  а  обећање  није  испунио.
Упозорио је председника да се шеф одборничке групе СНС на његов говор смеје и
добацује, а  не  добија  опомену  и  додао  да  су  због  њега  пропали  преговори  о
налажењу заједничког  решења.  Сматра  да  нема  уцене  када  власт  има  већину и
може  да  донесе  Пословник  и  са  38  гласова,  али  то  не  сматра  нормалном
ситуацијом. Такође је упозорио председника да и народни посланик добацује са
места а није за то опоменут. 

За  реч  се  јавио  Александар  Максимовић  тражећи  право  на  реплику  и
истакао да претходни говорник и није учествовао у преговорима и прича неистине,
а преговори су могли да трају дуго а да се договор не постигне, јер је представник
Двери  стално  износио  нове  захтеве  и  притом  представљао  опозицију  као
победника. 

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  за је био 1 глас,  није било
против,   а   1  је  био уздржан,   па  је  председник  констатовао  да  амандман није
прихваћен.

Драган Ћендић се јавио по члану 168. Пословника, да образложи да је био
уздржан,  јер  му  је  испод  части  да  гласа  за  сопствени  амандман,  а  председник
Скупштине га хвали сад и сам гласа за,  и тај  глас ништа не значи у односу на
Пословник који је требао да буде усаглашен ван скупштинске сале и пре седнице
Скупштине. 

136. Амандман CCCXLVIII  на члан 115. поднела је Биљана Рубаковић одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу, па је
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

137. Амандман CCCXLVII  на члан 115. поднела је Радмила Живковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

138. Амандман CCCXLVI  на члан 115. поднео је Милан Рогановић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

139. Амандман CCCXLV  на члан 115. поднео је Предраг Ружичић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.

140. Амандман CCCXLIV  на члан 115. поднео је Александар Божовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



141. Амандман CCCXLIII на члан 115. поднео је Ацо Ђенадић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

142. Амандман CCCXLII на члан 115. поднео је Миленко Каличанин одборник 
Скупштине града Чачка

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.

143. Амандман CCCXLI на члан 115. поднео је Ђорђе Шипетић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

144. Амандман CCCXL на члан 115. поднео је Радисав Рацковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

145. Амандман CCCXXXIX на члан 115. поднео је Александар Сретеновић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

146. Амандман CCCXXXVIII  на члан 115. поднео је Предраг Јевтић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана  је на седници  повукао  амандман и Скупштина се о
њему не  изјашњава.

147. Амандман CCCXXXVII на члан 115. поднео је Милош Ракоњац одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

148. Амандман CCCXXXVI на члан 115. поднео је Драган Штављанин одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

149. Амандман CCCXXXV на члан 115. поднео је Милисав Марјановић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом   изјашњавања  о  поднетом  амандману   није  било  гласова  за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

150. Амандман CCCXXXIV на члан 115. поднела је Оливера Матовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

151. Амандман број 18 на члан 117. поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

152. Амандман 329 на члан 117. поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

153. Амандман 330  на члан 117. поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка 

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

154. Амандман 331 на члан 117. поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

155. Амандман 332 на члан 117 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић, 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

156. Амандман 333 на члан 117 поднео је Милош Марић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.
157. Амандман 334 на члан 117 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 

Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

158. Амандман 335 на члан 117 поднела је др Весна Новаковић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

159. Амандман 19 на члан 121 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан.

За реч се јавио Александар Радојевић, који је указао на незаконитост члана
120.  Предлога  пословника,  којим  се  регулише  учешће  грађана на  седници
Скупштине и нагласио да се у складу са Законом о заштити података грађана ЈМБГ
може користити само у законом одређеним случајевима,  па сматра да овај  члан
треба исправити и усагласити са Уставом и Законом. 

У вези са овим објашњење је дао секретар Скупштине, који је истакао да
нема  потребе  да  се  са  дневног  реда  скида  тачка  јер  се  ова  неправилност  може
превазићи правно техничким исправкама кроз измене Статута и овог акта. 

За  реч  се  јавио  Драган  Ћендић  који  је  рекламирао  повреду  члана  147.
Пословника и нагласио да скеретар треба да каже да ли је у погледу ове одредбе
Устав прекршен или не, а ако јесте то је разлог да се тачка скине са дневног реда.
Сматра  да  је  недопустиво  преправљање  нечега  што  се  претходно  изгласа  иако
постоји упозорење да је норма прекршена. 

Секретар  Скупштине  је  подсетио  да  постоји  надлежни  орган  који  цени
Уставност и Законитост аката.

Александар Радојевић сматра да се догађа да се нешто противправно уради
из незнања, а овде је ситуација јасна и нема оправдање. 

Председник  је амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

160. Амандман број 20 на члан 125 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

161. Амандман 399 на члан 128 поднела је Далиборка Несторовић, одборник 
Скупштине града Чачка

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

162. Амандман 400 на члан 128 поднео је Владица Гавриловић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

163. Амандман 401 на члан 128 поднео је Горан Видојевић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

164. Амандман 402 на члан 128 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић, 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

165. Амандман 403 на члан 128 поднео је Милош  Марић, одборник Скупштине 
града Чачка

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

166. Амандман 404 на члан 128 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

167. Амандман 405 на члан 128 поднела је др Весна Новаковић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

168. Амандман 244 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

169. Амандман 245 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

170. Амандман 246 на члан 129 поднела је др Биљани Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

171. Амандман 247 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић, 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

172. Амандман 248 на члан 129 поднео Милош Марић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

173. Амандман 249 на члан 129 поднео је Горан Видојевић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

174. Амандман 250 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

175. Амандман 223 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом   изјашњавања  о  поднетом  амандману   није  било  гласова  за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

176. Амандман 224 на члан 129 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

177. Амандман 225 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

178. Амандман 226 на члан 129 поднео је Горан Видојевић, одборник Скупштине
града Чачка

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

179. Амандман 227 на члан 129 поднео је Милош Марић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

180. Амандман 228 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић, 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

181. Амандман 229 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

182. Амандман 230 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

183. Амандман 231 на члан 129 поднела је др Биљана Радивојевић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

184. Амандман 232 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

185. Амандман 233 на члан 129 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

186. Амандман 234 на члан 129 поднео је Милош Марић одборник Скупштине града 
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

187. Амандман 235 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

188. Амандман 236 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

189. Амандман 301 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

190. Амандман 302 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

191. Амандман 303 на члан 129 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

192. Амандман 304 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

193. Амандман 305 на члан 129 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

194. Амандман 306 на члан 129 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

195. Амандман 307 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

  С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

196. Амандман 308 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

197. Амандман 309 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

198. Амандман 310 на члан 129 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

199. Амандман 311 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

200. Амандман 312 на члан 129 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

201. Амандман 313 на члан 129 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

202. Амандман 314 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

203. Амандман 322 на члан 129 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

204. Амандман 323 на члан 129 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

205. Амандман 324 на члан 129 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

206. Амандман 325 на члан 129 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

207. Амандман 326 на члан 129 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

208. Амандман 327 на члан 129 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

209. Амандман 328 на члан 129 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

210. Амандман 5 на члан 130 поднела је др Љиљана Миловановић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

211. Амандман 21 на члан 130 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

212. Амандман 287 на члан 131 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

213. Амандман 288 на члан 131 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом   изјашњавања  о  поднетом  амандману   није  било  гласова  за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

214. Амандман 289 на члан 131 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

215. Амандман 290 на члан 131 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



216. Амандман 291 на члан 131 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

217. Амандман 292 на члан 131 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

218. Амандман 293 на члан 131 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

219. Амандман CCLXXIV на члан 131 поднео је Александар Танасковић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



220. Амандман CCLXXIII на члан 131 поднела је Милица Прокић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

221. Амандман CCLXXII на члан 131 поднео је Бошко Обрадовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

222. Амандман CCLXXI на члан 131 поднео је Драган Ћендић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

За реч се  јавио Драган Ћендић,  подносилац амандмана, који је приметио да
је у сали врло мало одборника власти, а и он је сам из опозиционих редова што
сматра да је брука и срамота и скандалозно понашање приликом доношења овако
важног акта. Намера Двери је била да се донесе добар Пословник како би га они
као будућа власт примењивали. 

Није  било  учесника  у  претресу  па  председник  је  амандман  ставио  на
гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману 1 глас је био за,  није било
гласова   против,  а 1 је био уздржан,  па је председник констатовао да амандман
није прихваћен. 

223. Амандман CCLXX на члан 131 поднела је  Биљана  Рубаковић одборник  
Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,    а 1 је био  уздржан,   па је председник констатовао да амандман није
прихваћен.

224. Амандман CCLXVIX на члан 131 поднела је Радмила Живковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

225. Амандман CCLXVIII на члан 131 поднео је  Милан Рогановић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

226. Амандман CCLXVII на члан 131 поднео је Предраг Ружичић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је  на седници повукао  амандман  па се Скупштина 
о њему не  изјашњава.

227. Амандман CCLXVI на члан 131 поднео је Александар Божовић  одборник 
Скупштине града Чачка



С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

228. Амандман CCLXV на члан 131 поднео је Ацо Ђенадић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

229. Амандман CCLXIV на члан 131 поднео је Миленко Каличанин  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је  на седници повукао  амандман  па се Скупштина 
о њему не  изјашњава.

230. Амандман CCLXIII на члан 131 поднео је Ђорђе Шипетић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

231. Амандман CCLXII на члан 131 поднео јe Радисав Рацковић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

232. Амандман CCLXI на члан 131 поднео јe Александар Сретеновић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

233. Амандман CCLX на члан 131 поднео јe Предраг Јевтић  одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је  на седници повукао  амандман  па се Скупштина 
о њему не  изјашњава.

234. Амандман CCLIХ на члан 131 поднео јe Драган Штављанин одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

235. Амандман CCLVIII на члан 131 поднео јe Милош Ракоњац одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

236. Амандман CCLVII на члан 131 поднео јe Милисав Марјановић одборник 
Скупштине града чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

237. Амандман CCLVI на члан 131 поднела је Оливера Матовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

238. Амандман CCLXXV на члан 131 поднели су Биљана Рубаковић, Радмила 
Живковић, Александар Сретеновић и Ацо Ђенадић одборници Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

239. Амандман 336 на члан 131 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

240. Амандман 337 на члан 131 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

241. Амандман 338 на члан 131 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

242. Амандман 339 на члан 131 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

243. Амандман 340 на члан 131 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

244. Амандман 341 на члан 131 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

245. Амандман 342 на члан 131 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

246. Амандман 350 на члан 131 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

247. Амандман 351 на члан 131 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

248. Амандман 352 на члан 131 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

249. Амандман 353 на члан 131 поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

250. Амандман 354 на члан 131 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

251. Амандман 355 на члан 131 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

252. Амандман 356 на члан 131 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

253. Амандман 22 на члан 132 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

254. Амандман 315 на члан 132 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

255. Амандман 316 на члан 132 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

256. Амандман 317 на члан 132 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

257. Амандман 318 на члан 132 поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

258. Амандман 319 на члан 132 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

259. Амандман 320 на члан 132 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

260. Амандман 321 на члан 132 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

261. Амандман 258 на члан 132. поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

262. Амандман 259 на члан 132. поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

263. Амандман 260 на члан 132. поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

264. Амандман 261 на члан 132. поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

265. Амандман 262 на члан 132. поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

266. Амандман 263 на члан 132. поднела је Биљана Радивојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

267. Амандман 264 на члан 132. поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

268. Амандман 23 на члан 136 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

269. Амандман 294 на члан 137 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

270. Амандман 295 на члан 137 поднеo је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

271. Амандман 296 на члан 137 поднеo је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

272. Амандман 297 на члан 137 поднеo је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

273. Амандман 298 на члан 137 поднеo је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

274. Амандман 299 на члан 137 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

275. Амандман 300 на члан 137 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

276. Амандман 24 на члан 137 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

277. Амандман  25  на  члан  138 поднела  је  др  Светлана  Пауновић  одборник
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

278. Амандман  26  на  члан  139 поднела  је  др  Светлана  Пауновић  одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

279. Амандман 27 на члан 143 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

280. Амандман 343 на члан 143 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

281. Амандман 344 на члан 143 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

282. Амандман 345 на члан 143 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

283. Амандман 346 на члан 143 поднео је проф. Др Мирослав  Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

284. Амандман 347 на члан 143 поднео је Милош  Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

285. Амандман 348 на члан 143 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

286. Амандман 349 на члан 143 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

287. Амандман 266 на члан 145 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

288. Амандман 267 на члан 145 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

289. Амандман 268 на члан 145 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

290. Амандман 269 на члан 145 поднео је проф. Др Мирослав  Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

291. Амандман 270 на члан 145 поднео је Милош Марић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

292. Амандман 271 на члан 145 поднео је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

293. Амандман 272 на члан 145 поднео је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

294. Амандман 28 на члан 145 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
скупштине града чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

295. Амандман CCXXXV на члан 145 поднеo је Александар Танасковић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

296. Амандман CCXXXIV на члан 145 поднела је Милица Прокић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

297. Амандман  CCXXXIII  на члан 145 поднеo је Бошко Обрадовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

298. Амандман  CCXXXII на  члан  145 поднеo  је  Драган  Ћендић  одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

За   реч се јавио Драган Ћендић, који је приметио да је у сали један члан
Градског већа, двадесетак одборника власти и он сам из опозиције,  да је оваква
седница скандал, а да је једини кривац за овакву ситуацију председник Скупштине
што није било договора и усаглашеног става око доношења Пословника.  Ово је
невиђена слика на политичком небу Србије, жалосно и тужно. 

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

299. Амандман CCXXXI на члан 145 поднела је Биљана Рубаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.



Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

300. Амандман CCXXX на члан 145 поднела је Радмила Живковић одборник 
Скупштине града Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

301. Амандман CCXXIX на члан 145 поднеo je Милан Рогановић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

302. Амандман CCXXVIII на члан 145 поднеo је Предраг Ружичић одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је  на седници повукао  амандман  па се Скупштина 
о њему не  изјашњава.

303. Амандман CCXXVII на члан 145 поднеo је Александар Божовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.



Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

304. Амандман CCXXVI на члан 145 поднеo је Ацо Ђенадић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

305. Амандман CCXXV на члан 145 поднеo је Миленко Каличанин одборник 
Скупштине града Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је на седници повукао амандман  па се Скупштина  
о њему посебно не  изјашњава.

306. Амандман CCXXIV на члан 145 поднеo је Ђорђе Шипетић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

307. Амандман  CCXXIII на  члан  145 поднеo  је  Радисав  Рацковић  одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



308. Амандман CCXXII на члан 145 поднеo је Александар Сретеновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

309. Амандман CCXXI на члан 145 поднеo је Драган Штављанин одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

310. Амандман CCXX на члан 145 поднеo је Предраг Јевтић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана је на седници повукао амандман  па се Скупштина  
о њему посебно не  изјашњава.

311. Амандман CCXIX на члан 145 поднеo је Милисав Марјановић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



312. Амандман  CCXVIII на члан 145 поднеo је Милош Ракоњац одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

313. Амандман CCXVII на члан 145 поднела је Оливера Матовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом   изјашњавања  о  поднетом  амандману   није  било  гласова  за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

314. Амандман 273 на члан 145 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

315. Амандман 274 на члан 145 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



316. Амандман 275 на члан 145 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

317. Амандман 276 на члан 145 поднео је проф. др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

318. Амандман 277 на члан 145 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

319. Амандман 278 на члан 145 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



320. Амандман 279 на члан 145 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

321. Амандман  29  на  члан  151 поднела  је  др  Светлана  Пауновић  одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

322. Амандман CCXII на члан 152 поднели су Бошко Обрадовић и  Милица 
Прокић одборници  Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

323. Амандман CDIX на члан 154 поднео је Бошко Обрадовић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



324. Амандман 30 на члан 159 поднела је др Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

325. Амандман 280 на члан 166 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

326. Амандман 281 на члан 166 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

327. Амандман 282 на члан 166 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

328. Амандман 283 на члан 166 поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

329. Амандман 284 на члан 166 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

330. Амандман 285 на члан 166 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

331. Амандман 286 на члан 166 поднела је др Весна Новаковић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



332. Амандман 209 на члан 174 поднела је Далиборка Несторовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

333. Амандман 210 на члан 174 поднео је Владица Гавриловић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

334. Амандман 211 на члан 174 поднео је проф. Др Мирослав Спасојевић 
одборник Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

335. Амандман 212 на члан 174 поднео је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



336. Амандман 213 на члан 174 поднео је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

337. Амандман 214 на члан 174 поднела је Биљана Радивојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

338. Амандман 215 на члан 174 поднела је Весна Новаковић одборник Скупштине града
Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

339. Амандман 34 на члан 174 поднела је др Светлана Пауновић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



340. Амандман CDV на члан 175 поднеo je Бошко Обрадовић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

341. Амандман CDVI на члан 175 поднеo je Бошко Обрадовић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

342. Амандман 216 на члан 176 поднeла је Далиборка Несторовић, одборник Скупштине
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

343. Амандман 217 на члан 176 поднeо је Владица Гавриловић, одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



344. Амандман 218 на члан 176 поднeо је проф. др Мирослав Спасојевић, 
одборник Скупштине града Чачка

 С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

345. Амандман 219 на члан 176 поднeо је Милош Марић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

346. Амандман 220 на члан 176 поднeо је Горан Видојевић одборник Скупштине 
града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

347. Амандман 221 на члан 176 поднела је др Биљана Радивојевић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



348. Амандман  222 на  члан  176  поднела  је  др  Весна  Новаковић  одборник
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

349. Амандман CDII на члан 188 поднеo је Бошко Обрадовић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

350. Амандман 31 на члан 188 поднела је Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

351. Амандман 32 на члан 188 поднела је Светлана Пауновић одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.



352. Амандман 33 на члан 194 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

353. Амандман 1 на члан 200 поднео је Александар Максимовић, одборник 
Скупштине града Чачка

С обзиром да су предлагач и Градско веће  прихватили поднети амандман он
постаје саставни део Предлога пословника и Скупштина се о њему посебно не
изјашњава.

354. Амандман 35 на члан 204 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

355. Амандман 36 на члан 205 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

356. Амандман 37 на члан 206 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка



   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

357. Амандман 38 на члан 207 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,   ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

358. Амандман 39 на члан 208 поднела је др Светлана Пауновић, одборник 
Скупштине града Чачка

   С обзиром да поднети амандман није прихватио предлагач и Градско веће
Скупштина се о њему посебно изјашњава.

Подносилац амандмана није присутан и није било учесника у претресу па је 
председник амандман ставио на гласање.

Приликом  изјашњавања о поднетом амандману  није било гласова за,  ни
против,  ни уздржаних,  па је председник констатовао да амандман није прихваћен.

Пошто се више нико није јавио за реч, Скупштина је са 39 гласова за, уз 1
уздржани глас, донела

П О С Л О В Н И К
О РАДУ СКУПШТИНЕ ГРАДА ЧАЧКА,

 
у  целини,  у  тексту  који  је  одборницима  достављен  у  материјалу  за  седницу
Скупштине са прихваћеним амандманима. 

Пословник  је саставни део записника.

За реч се по члану 168. Пословника,  јавио Драган Ћендић, да образложи
због чега је био уздржан приликом гласања, јер је то прилика да каже шта мисли о
начину доношења Пословника.  Сматра да је ово што је  учињено скандалозно и



недопустиво, јер одборницима опозиције није дозвољено да говоре, сви предлози
су одбачени и сматра да је ово срамота и нека је на част власти која је ово учинила. 

Гордана  Марјановић  се  јавила  за  реч  рекламирајући  повреду  члана  147.
Пословника, сматрајући да је угрожено достојанство Скупштине, јер су одборници
власти за време заседања Скупштине били изложени пљувању и понижавању, да су
издржали физичко и морално малтретирање у циљу постизања договора, али да је
очигледно да је изазивање хаоса било осмишљено и тражила да убудуће одборници
буду заштићени од оваквих појава, а њени носиоци су међу осталима новопечени
верници професори, који дају лош пример понашања деци. Сматра да је све време
примедба  била  да  је  неком  ускраћивано  право  да  говори,  а  данима  су  трајали
говори једне групе одборника које је већина истрпела  и победила трпећи насиље. 

Наташа  Цвијовић  се  јавила  рекламирајући  повреду  члана  147.  став  2.
Пословника,  истакла  да  су  у  говору  претходног  одборника  изречене  негативне
оцене за припаднике њене партије, сматра да је говорник то учинио погрешно се
изражавајући, па да не би било неспоразума моли да се прецизније износе ставови.

Драган Ћендић се јавио за реч на основу члана 147. Пословника, и сматра да
је угрожено достојанство Скупштине говором одборника Гордане Марјановић, која
је  била  очевидац  да  председавајући  не  дозвољава  одборницима  да  учествују  у
расправи, као ни да рекламирају повреду Пословника. Сматра да је власт крива за
све  што  се  догађало на  Скупштини,  а  такође  је  упозорио  да  је  недопустиво  да
одборник са места добацује, омета говорника, а за то не буде опоменут зато што је
одборник власти.

ТРЕЋА ТАЧКА: Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом дела 
                             секундарне саобраћајнице 

Уводно излагање по овој  тачки  дневног  реда поднела  је  Весна Дмитрић,
начелник Градске управе за урбанизам.

Председник Скупштине је отворио претрес.

У  претресу  је  учествовао  Драган  Ћендић,  који  је  подсетио  да  је  власт
говорила како је ова тема од виталног значаја за град, па је с тим у вези питао због
чега то није стављено као прва тачка дневног реда, већ на крају седнице након свих
догађаја који су се ових дана дешавали. 

Председник  Скупштине  је  замолио  Стручну  службу  да  утврди  број
присутних одборника у сали.

Пребројавањем  је  утврђено  да  седници  присуствује  43  одборника,  и  да
постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.  



Пошто се више нико није јавио за реч, Скупштина је са 41 гласом за, уз 1
уздржани глас, донела

Р Е Ш Е Њ Е
О ПРИБАВЉАЊУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ИЗГРАДЊОМ ДЕЛА

СЕКУНДАРНЕ САОБРАЋАЈНИЦЕ,

 
у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

Решење  је саставни део записника.

ЧЕТВРТА ТАЧКА: Предлог решења о преносу непосредном погодбом, без
                                  накнаде,   права   јавне својине на к.п. бр. 2138/4 КО Прељина,
                                  са носиоца јавне својине града Чачка у јавну својину Републике
                                  Србије, ради изградње трафостанице на локацији „Хиподром“ 
                                  у Прељини

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo je Миленко Поповић,
председник Комисије за грађевинско земљиште.

Председник Скупштине је отворио претрес. 

Пошто  се  нико  није  јавио  за  реч,  Скупштина  је  са  41  гласом  за,  уз  1
уздржани глас, донела

Р Е Ш Е Њ Е
О ПРЕНОСУ НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ

НАКНАДЕ, ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ НА К.П. БР. 2138/4 КО ПРЕЉИНА,
СА НОСИОЦА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА ЧАЧКА У ЈАВНУ СВОЈИНУ

РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ, РАДИ ИЗГРАДЊЕ ТРАФОСТАНИЦЕ НА ЛОКАЦИЈИ
„ХИПОДРОМ“ У ПРЕЉИНИИ

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

Решење  је саставни део записника.

ПЕТА ТАЧКА: Предлози Комисије за кадрове и мандатно имунитетска питања

1.    Предлог  решења  о    разрешењу  односно    именовању    једног  члана  Ш  колск  ог
одбора   ОШ „Милица Павловић“ Чачак           

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Драгутин Ђуровић,
председник Комисије за кадрове и мандатно имунитетска питања.  



 
Председник Скупштине је отворио  претрес.

    Пошто се нико није јавио за реч, Скупштина је са 41 гласом за, донела

Р Е Ш Е Њ Е
О РАЗРЕШЕЊУ ОДНОСНО ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА

 ШКОЛСКОГ ОДБОРА 
ОШ „МИЛИЦА ПАВЛОВИЋ“ ЧАЧАК

тако што се   разрешава се Антонела Луковић, а именује Јелена Кукић.

Решење је саставни део записника.

Председник  Скупштине  је  рекао да  је  записник  са  13.  седнице  Скупштине
одборницима  достављен  пред  почетак  седнице  и  питао  да  ли има  примедби на
записник.

Драган Ћендић је рекао да у записнику није добро описано како је председник
Скупштине  њему изрекао  две  мере  опомене,  јер  се  он  председнику  обраћао  са
„господине председавајући“ и зато је добио мере опомене. 

Пошто се више нико није јавио за реч, у вези са записником председавајући
је записник са тринаесте седнице Скупштине ставио на гласање и рекао да ће се
прегледом снимка седнице тачно утврдити да ли је примедба одборника Ћендића
на месту. 

Скупштина је са 39 гласова за,  донела следећи

З а к љ у ч а к

Усваја се записник са тринаесте седнице Скупштине града Чачка, одржане
6, 7, 8, 9,12, 13. и  16. јуна  2017. године, са изнетом примедбом.

У 19 сати и 25 минута председник Скупштине је,  у складу са чланом 160.
Пословника о раду Скупштине, одредио паузу у трајању од 10 минута.

Скупштина је наставила са радом у 19 сати и 35 минута.

За реч се јавила одборница Горана Капларевић, која је обавестила Скупштину
да подноси оставку на место одборника у Скупштини града Чачка.

Председник Скупштине је констатовао оставку одборнице Горане Капларевић
и захвалио јој се на досадашњој сарадњи.



Решење о престанку мандата  је саставни део записника.

ШЕСТА ТАЧКА: Одборничка питања и одговори

 
 Председник Скупштине је питао одборнике да ли има одборничких питања.
 

 ***

Пошто се нико није јавио за реч, председник Скупштине, Игор Трифуновић
је, с обзиром да је дневни ред за данашњу седницу исцрпљен, закључио четрнаесту
седницу Скупштине у 19 сати и  45  минута.

Цео ток седнице Скупштине  је снимљен.   

СКУПШТИНА ГРАДА ЧАЧКА
Број: 06-106/17-I

4, 5. и 6. јул  2017. године 

              СЕКРЕТАР                                                                 ПРЕДСЕДНИК
      Скупштине града Чачка,                                          Скупштине града Чачка,
         Мирослав  Петковић                                                    Игор Трифуновић

Записник са 14. седнице усвојен је на 15. седници Скупштине града, одржаној
6, 7, 8. и 11. септембра 2017. године


